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Slovo starosty 
Na den 17.9.2019 byla stanovena kolaudace stavby "Vnorovyulice Dolní, komunikace a 
chodník",  tedy  krátce  řečeno  oprava  Dolní  ulice.  Tím  by  měla  být  administrativně 
ukončena akce, jejích příprava i provedení trvalo déle a také přinesla víc komplikací, než 
bývá zvykem. Chtěl bych nyní poukázat na některé z nich.
O  problémech  při    realizaci  akce  jsem  psal  už  v  minulém  informačním  listu.  Už  ale 
samotné zahájení stavby se stále odsunovalo, přestože se tato akce připravovala více než 
tři  roky.    Bylo  nutné  nejprve  provést  přepojení  domovních  přípojek  plynu,  které 
procházely  přímo  skrz  potrubí  hlavní  kanalizační  stoky.  V  případě  prorezavění  vlivem 
agresivního  prostředí  v  kanálu  hrozil  únik  plynu  s  nebezpečím  výbuchu  a  nedozírných 
následků.  Zahájení    prací  se  také  posunovalo  proto,  že  jsme  celou  dobu  chtěli  a 
projednávali  současné provedení opravy komunikace a chodníků  s opravou železničního 
přejezdu, což měla provést Správa železniční dopravní cesty. To se do doposud nepodařilo 
z  důvodů  složité  administrativy,  zdlouhavých  posuzovacích  a  schvalovacích  procesů 
jednak od státní administrativy, ale také mezi jednotlivými složkami Českých drah. Podle 
posledních  informací  by  tedy  snad    oprava  železničního  přejezdu  a  zastávky  ČD měly 
probíhat  v  letních  měsících  roku  2022.    V  této  době  tedy  bude  Dolní  ulička  opět 
neprůjezdná,  čemuž  jsme  se  chtěli  vyhnout  koordinací  a  současným  provedením 
s opravou komunikace.  Zkrátka  ne všechno se podaří tak, jak bychom si představovali 
nebo plánovali. Byrokracie a stále nové předpisy nám život nezjednodušují, a komplikují.

 Ing. Antonín Gazárek, starosta obce
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Prázdniny ve školce
Letošní  prázdniny  se  v  naší  školce  nesly  ve  znamení  rekonstrukcí  a  přestavby.  Během 
celých  dvou  prázdninových  měsíců  zněla  školkou  stavební  mechanizace,  spousta 
řemeslníků odváděla svou práci při rekonstrukci sociálních zařízení ve všech třídách a 

budování nové moderní kuchyně v prostorách bývalého sklepa.
I když to byla náročná akce, všechny tři třídy se podařilo přichystat k provozu na začátek 
školního roku. Jedna z nich fungovala  již v měsíci srpnu, kdy byl provoz pro přihlášené 
děti. Obědy se v této době dovážely z mateřské školy ve Veselí nad Moravou. Od nového 

školního roku  také funguje nová kuchyň. Přestože  ještě školkou občas zní sbíječka nebo 
jiný  stavební  stroj  (kvůli  dokončení  čtvrté  třídy  z  původní  kuchyně),  je  školka  plně 
funkční a připravená na plný provoz.
I v letošním školním roce, který jsme zahájili v pondělí 2.9., máme naplněny tři smíšené 
třídy do počtu 28 dětí, tj. 84 dětí v MŠ. Děti se vzdělávají podle ŠVP – Duhová škola. Na 
celý  školní  rok  máme  pro  děti  připraveny  akce,  které  zpestří  dny  ve  školce  –  besedy, 
divadla, výlet…
Co se děje ve školce se můžete podívat na webových stránkách: www.skolkavnorovy.cz
Přeji  všem  klidný  školní  rok.  Kolegyním  pevné  nervy,  dětem  plno  radosti  z  nových 
přátelství a rodičům pohodu a spokojenost.

Gabriela Komínková, ředitelka MŠ



 Nový školní rok začíná
Na  slavnostním  zahájení  nového  školního  roku  2019/2020  jsme  2.  září 
přivítali 241 žáků naší školy, z toho pak 19 čerstvých prvňáčků. Jim i jejich 
rodičům přejeme šťastný start a úspěšně zvládnutý celý první ročník. 
I  během  letošních  prázdnin  jsme  se  snažili  vylepšit  prostředí  školy  jak  žákům,  tak  i 
pedagogům.  Za  bezproblémovou  přípravu  školy  bych  i  touto  cestou  chtěla  poděkovat 
všem  správním  zaměstnancům,  našemu  zřizovateli,  Obci  Vnorovy,  a  všem  zapojeným 
místním firmám. 
I v letošním roce pokračujeme v základním 
vzdělávání  podle  vlastního  ŠVP.  Pro 
všechny  žáky  připravujeme  opět  různé 
akce,  exkurze,  projekty,  tradiční  plavecký 
výcvik pro druháky a třeťáky, na který jsme 
obdrželi dotaci MŠMT ve výši 73 600, Kč, 
pro  57  žáků  2.  stupně  zájezd  do Londýna, 
pro sedmáky a osmáky lyžařský výcvikový 
kurz  a  pro  veřejnost  pak  18.  1.  2020 
tradiční  ples  školy  s  předtančením 
deváťáků.  V  dubnu  se  k  nám  do  školy 
můžete přijít podívat na akci pro veřejnost, 
tentokrát  zaměřenou  na  environmentální 
výchovu. Letos    budeme  realizovat  projekt 
MŠMT z OP VVV Šablony II, zaměřeného 
na  podporu  žáků  ohrožených  školním 
neúspěchem.  Na  realizaci  projektu  jsme 
obdrželi dotaci ve výši 843 862, Kč. O tom 
všem  se  můžete  v  průběhu  roku  více 
dozvědět na www.zsvnorovy.cz.
Nový  školní  rok  začíná  a  já  přeju  všem 
žákům,  rodičům,  pedagogickým  i 
provozním  zaměstnancům  i  dalším  přátelům  školy,  aby  byl  příjemný  a  úspěšný  ke 
spokojenosti jak dětí a jejich rodičů, tak i zaměstnanců školy a zřizovatele školy. 

PhDr. Hana Tyllichová, ředitelka školy

Vítání občánků
Dne  13.  června  proběhlo  na  obecním  úřadě  další  letošní  vítání  občánků  starostou  obce, 
Ing. Antonínem Gazárkem. Jako již  tradičně s krátkým kulturním programem vypomohli 
děti z MŠ Vnorovy a také proběhlo focení v malované kolébce, viz. dále fotografie z této 
akce.
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SDH Vnorovy

OSLAVY 120. VÝROČÍ ZALOŽENÍ SBORU
Uplynulá  část  roku  2019,  byla  pro  náš  sbor  velmi  náročná  z  důvodu  pořádání  oslav  ke 
120.  výročí  od  založení  Sboru  dobrovolných  hasičů  ve  Vnorovech.  Oslavy  započaly 
svátkem  svatého  Floriána  při  bohoslužbě  v  kostele  sv. Alžběty  Durynské.  Následoval 
průvod k soše sv. Floriána kde se konala bohoslužba. Další akcí byla slavnostní výroční 
schůze na hasičské zbrojnici, kde se sešla naše členská základna, představitelé sborů 



našeho  okrsku,  představitel  okresního  sdružení  hasičů  Hodonín  a  pan  starosta  Ing. 
Antonín Gazárek. Další  týden  jsme připravili pro širokou veřejnost  jak dynamické  tak  i 
statické  ukázky  hasičské  činnosti,  techniky  a  vybavení  v  areálu  za  Lidovým  domem. 
V tentýž den se konal den otevřených dveří na naší hasičské zbrojnici, kde bylo možné si 
prohlédnout  garáže  a  výjezdovou  techniku.  V  sále  byla  připravena  výstava  historické 
výzbroje,  výstroje  a  také  hasičských  archiválií.  Završením  oslav  byla  okrsková  soutěž 
mužů  a  žen,  která  se  konala  na  Fotbalovém  hřišti  SK Agro Vnorovy,  kde  domácí  tým 
obsadil krásné 2. místo ze 7 soutěžících družstev. 

MLADÍ HASIČI
S  týmem  starších  žáků  jsme  se 
účástnili  soutěží  Velké  ceny 
Hodonín, což  je  seriál 10. závodů, 
které  se  konají  každý  víkend 
v  měsíci  květnu  a  červnu 
v různých obcích okresu Hodonín. 
Děti  se  na  soutěžích  umisťovaly 
okolo  poloviny  tabulky,  ale 
podařilo  se  jim  také  vybojovat 
krásné  3.  místo  hned  na  první   
halové  soutěži  ve  Velké  nad 
Veličkou. Dětská členská základna 
čítá 17 dětí ve věku od 5 do 15 let. 
Děti jsou velmi šikovné, učenlivé a 
jde  vidět,  že  je  to  baví.  Na  konci 
srpna  náš  sbor  připravil  dětskou 
noční  soutěž  pro  mladé  hasiče 
z  našeho  okrsku,  tato  soutěž  se 
velmi  vydařila,  i  přes  nepříznivé 
počasí  dorazilo  hodně  týmů  a 
podpořit  přišla  široká  veřejnost.   
V  letošním  roce  jsme  se  rozhodli 
pro děti uspořádat 4 denní hasičské 
soustředění    ve  Starém 
Hrozenkově, na kterém se budeme 
připravovat    na  závod  požárnické 
všestrannosti,  který  se  koná  první 
víkend v říjnu.

MUŽI
V  letošním  roce  se nám daří  držet 
stabilní  tým  mužů,  s  kterým 
jezdíme  po  soutěžích  našeho 
okrsku. Na  domácí  soutěži  se  nám podařilo  vybojovat  krásné  2. místo,  v Kněždubě  se 
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nám  nedařilo  dle  našich  představ  a  tak  jsme  skončili  poslední.  Na  souteži  v  Radějově 
jsme předvedli  zdařilý  útok,  který  stačil  s  přehledem na  třetí  příčku výsledkové  listiny. 
Tyto  výsledky  nás  zatím  drží  v  popředí  celkového  vyhodnocení,  ale  nesmíme  zahálet, 
neboť nás ještě čekají soutěže v Kozojídkách a v Blatnici pod Svatým Antonínkem.

Jakub Poštolka, vedoucí mládeže

Český zahrádkářský svaz
Základní organizace Českého zahrádkářského svazu (dále jen ZO ČZS 
Vnorovy)  byla  oficiálně  založena  v  r.  1957.  Tato  organizace  má  v 
současné  době  54  členů  starších  18ti  let  pro  které  ovocnictví, 
zelinářství, květinářství, sadovnictví, vinařství, aj. podobné obory něco 
znamenají … a to nejen ctění tradic našich předků. 
Naším  cílem  je  prezentovat  širší  veřejnosti  naše  poznatky  formou 
různých akcí  jako  je např. pořádání místní velikonoční výstavy vín  i 
podzimní  výstavy  ovoce  a  zeleniny.  Taktéž  tematických  zájezdů, 
přednášek či soutěží z oblasti nejen vinařství a ovocnářství. 
Naší  snahou  je  jít  s  dobou  a  být  dostupnější  všem.  Snad  i  proto  je 
jedna z našich vizí například si do konce roku vytvořit nové webové stránky, kde budou 
dostupné  veškeré  potřebné  informace  ZO  ČZS  Vnorov  a  tím  pádem  větší  možnost 
elektronické  komunikace nejen pro naší zahrádkářskou komunitu. 
V současnosti kdy venku pomalu začíná podzim a s ním je spojené barevné listí, přízemní 
mrazíky,  lehký  vítr  a  slunce  –  ideální  čas  na  pouštění  draků,  my  věnujeme  náš  čas 
převážně přípravě dalšímu  ročníku „Burčákové odpoledne 2019“ který bude  letos  (tj.  v 
sobotu 21.9.2019 v areálu Ajax Lidéřovice) poprvé spojen s pěveckými sbory. Už nyní si 
přejeme nejen přijatelné počasí, ale hlavně aby každý návštěvník byl spokojen a odnesl si 
hezké zážitky. 
Další naší chystanou aktivitou bude, jak už bylo výše zmíněno, podzimní „Výstava ovoce 
a  zeleniny  2019“  (28.9    1.10.2019  na  obecním  úřadě Vnorovy)  kde  se  všichni místní 
pěstitelé mohou  pochlubit  nejen  svými  výpěstky,  ale  i  různě  narostlými  kuriozitami. A 
pokud nám bude  i  zde přát počasí, možná  se  tam najde  i menší mykologické oddělení. 
Celé toto snažení umocňuje fakt, že na něm mají podíl i děti z naší MŠ i ZŠ a dávají tomu 
jiný roztomilý rozměr. Vždy něčím novým kreativním překvapí. 
Jeden  z  citátů Tomáše Bati  zní:  “Co  chceš, můžeš“. To mimo  jiné  znamená,  že  pokud 
budete chtít navštívit některé z našich akcí a nebo se k nám přidat, můžete … . Budeme 
rádi. 

Předsedkyně ZO ČZS Vnorovy Mgr. Bc. Eva Sovková

Adventní výšlap
Čtvrtý ročník Adventního výšlapu bude 21. 12. 2019 . Cíl trasy bude upřesněn později.

 Těší se Vnorovy v pohybu.
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 Stalo se před sto lety
I když byla 28. října vyhlášena svobodná československá republika, tak až 12. listopadu 
1918 se vzdal trůnu císař Karel. Tím se definitivně rozpadla říše rakouskouherská. 
utvořily se i některé další státy jako Polsko a některé jihoslovanské země.
Nově zvolené Národní shromáždění v Praze zahájilo svoji činnost. prvním nařízením s 
okamžitou platností zrušilo všechny tituly. Např. baron, hrabě, kníže, císařský rada apod.
V březnu 1919 bylo přikročeno k okolkování peněz, které dosud platily v celém bývalém 
mocnářství.
Jako další důležité zákonné opatření byla vyhlášena Pozemková reforma. Totiž po první 
světové válce patřila 1/3 veškeré půdy na území ˇ4eskoslovenské republiky převážně 
šlechtickým velkostatkářům. Celkem se to týkalo přes dva tisíce velkostatkářských rodin 
s vlastnictvím nad 1000 ha (31 % veškeré zemědělské půdy ČS státu). Majitelé přitom 
představovali pouze 0,04 % všech majitelů půdy. Malorolníci obhospodařovali pouze 7% 
půdy. Stát nechtěl nechat tak obrovské množství půdy ve vlastnictví šlechty v mnohých 
případech s cizí státní příslušností a měl zájem půdu rozdělit mezi obyvatelstvo na 
venkově, tj. mezi malorolníky a bezzemky.
Největším vlastníkem půdy v Čechách byli Schwarzenbergové, ti vlastnili 248 tisíc ha 
půdy. na Moravě to byli Lichtensteinové - 136 tisíc ha půdy. Veselská šlechta - hrabě 
Chorinský se svými 4350 ha sice patřil k těm nejmenším, jichž se reforma dotkla, ale 
jen částečně. Byla jim zabrána téměř polovina půdy, t.j. 2126 ha. Dále mu byl ze 
záboru vyjmut park se zámkem, mlýn, pila a elektrárna spolu s přináležícími 
pozemky. Chorinský z tohoto dvou tisíc hektarového majetku utvořil dva 
dvory. Dvůr Moravský Písek a dvůr Radošov. Půdu většinou pronajímali 
cukrovarnickým společnostem zejména v Hodoníně.
Tato pozemková reforma e dotkla také šlechtické rodiny ze strážnického 
zámku - hraběte Antonína Magnise. tato šlechta měla svůj původ v Itálii a 
k majetku přišla po prohrané bitvě českých pánů na Bílé hoře.
Panství strážnické bylo mnohem bohatším rodem. Ale o tom možná někdy 
příště.

srpen 2019, Jan Grabec

Od Tatier k Dunaju 2019 (OTKD 2019)
Všetko  to  začalo  celkom nevinne  ale  logicky  po  absolvovaní  predchádzajúceho  ročníku 
OTKD. Vnorovská  bežecká  elita  sa  pre  veľký  úspech  rozhodla  znovu  zamiešať  poradie 
345 km dlhého štafetového behu z Nízkych Tatier do hlavného mesta Bratislavy.



S malou obmenou oproti minulému ročníku sa ho v poradí behu zúčastnili Josef Zachar, 
Ondřej  Konečný,  Dominik  Vajdík,  František  Ivan,  Ondřej  Šebesta,  Michaela 
Ondrovčíková, Miroslav Kusalík, Marian  Ivan, Peter Priecel, Martina Bobčíková, Marie 
Urbančíková a Josef Korvas.
Cesta  na  štart  v  Jasnej  v  Demänovskej  doline  začala  pred  centrom  vzdelávania  –  ZŠ 
Vnorovy v troch štvorkolesových tátošoch. Už prvá občerstvovačka na pumpe bola veselá 
a  v  podobnom  tempe  pokračovala  aj  večera  v  motoreste  Rieka.  Marianovi  sa  podarilo 
zaistiť  výborné  ubytovanie  kúsok  od  miesta  štartu  a  tak  sa  celý  tím  dôkladne  spolu 
povzbudil na tlačovke v piatok večer. 
V sobotu ráno už boli všetci nadšení na štart, hlavne prvý vybiehajúci Josef a mierne ale 
osviežujúce  počasie  nám  prialo.  Plný  elánu  Josef  odštartoval  o  11:00  naše  snaženie 
energickým  poklusom  dolu  kopcom.  Počas  pretekov  sme  zistili,  že  sme  mali  solídnu 
fanúšikovskú  základňu,  ktorá  nám držala  palce  a  zapojila  sa  ako do povzbudzovania  na 
sociálnych sieťach, tak aj do súťaže o najlepšie odhadnutý celkový čas. Fandili sme aj my 
a tiež domáci na trati. S istotou sa dá konštatovať že sme všetci bežali prvý úsek s plným 
nasadením.  Bolo  to  aj  vďaka  nekompromisne  ale  povzbudivo  pripravenému 
harmonogramu,  ktorý  zostavil  náš  nebežiaci  kapitán  Jirka  Tomeček  (počas  behu 
v  predpôrodnej  pohotovosti),  a  ktorý  sa  nám  úspešne  darilo  vylepšovať.  Existuje 
podozrenie že to bol zámer a za neho mu ďakujeme.

Beh  pokračoval  napríklad  aj  veľmi  výživným  9,5  km  úsekom  s  viac  ako  500  m 
celoúsekovým stúpaním z Ľupčianskej doliny do Železnô a Frantík ho zvládal bravúrne. 
Taktiež  sa  s  vervou  so  svojimi  úsekmi  popasoval  aj  najmladší  člen  Dominik  a  naše 

 9 



statočné  ženy  Míša,  Marťa  a  Majka.  Všetci  si  užili  aj  nočný  beh  a  každá  posádka  sa 
snažila využiť nebežiace momenty na fandenie, oddych a načerpanie nových síl napríklad 
aj jedlom v niektorých z kolíb po ceste. Neohrozený diaľkový bežec Ondra Šebesta sa po 
dobehu 11 km úseku do Liptovskej osady na popud fanynky regeneroval aj po tatransky 
a to kúpeľom v osviežujúcom potoku Lúžňanka. Druhý diaľkový bežec Ondra Konečný si 
zase  pochvaľoval  celkom  nezaujímavý  rovinatý  úsek,  ktorý  si  podľa  jeho  slov  zabehol 
rýchlo s tempom 4 minúty a 19 sekúnd na kilometer.
Špeciálnu zmienku si zaslúži Marťa, Majka a Jožko Korvas, ktorí finišovali celý závod už 
počas  nedeľnej  30kovej  horúčavy  pri  dobehu  do  Bratislavy  po  rozpálenej  hrádzi  bez 
vidiny  tieňa,  zato  však  s  cieľom  nadohľad.  Vďaka  spoločnému  úsiliu  sa  nám  podarilo 
dobehnúť  na  Tyršovo  nábrežie  o  14:38:07  s  celkovým  časom  27  hodín,  38  minút  a  7 
sekúnd,  čo  nás  katapultovalo  na  21. miesto  z  celkového  počtu  214  prihlásených  tímov. 
Nasledoval  rozhovor  s  moderátorom  neznalým  Vnorov  ani  okolia  (už  vie),  pochvala 
slečne  Majke,  fotografovanie,  občerstvenie  a  cesta  domov,  zakončená  ako  inak  než 
U Mňa. 
Zase  sa  do  Tatier  tešíme  na  budúci  rok  a  samozrejme  sa  budeme  snažiť  priblížiť  k 
stupňom víťazov. Viac detailov, fotiek ako aj video záznam z cieľa na www.otkd2019.sk 
a našom facebooku Vnorovy v pohybu.

Za Vnorovy v pohybu, Peter Priecel

Vnorovská desítka 2019
Vnorovská desítka  je  spojována  se  slovy velké horko, velká účast,  skvělé povzbuzování 
podél  trati,  zahraniční  běžci.  Ne  jinak  tomu  bylo  i  při  letošním  již  31.  ročníku  tohoto 
oblíbeného silničního běhu, který je zařazen do Moravskoslovenského běžeckého poháru 
a do Orelské běžecké ligy. Počet účastníků se za posledních pět let pohybuje mezi 600 až 
700 běžci. Letos to bylo 634. Z tohoto počtu běželo 335 dětí, v mládežnických kategoriích 
(1619 let) se na start postavilo 38 běžců. Běh s bečkou běželo 6 sprinterů. Štafet bylo 12.  
Dva  okruhy5km  běželi  ženy  a  muži  nad  70  let,  dohromady  jich  bylo  82  a  hlavního 
závodu na 10km se zúčastnilo 125 sportovců.
Děti soutěžily na  tratích od 60 po 900 metrů. V každé kategorii se vyhlašovali první  tři, 
nejlepší  domácí  běžec  a  nejlepší  „Orel“. Titulem nejlepší Vnorovjan  se může pochlubit: 
Adéla  Ivanová,  Štěpán  Komínek,  Marián  Ivan,  Tereza  Sovková,  Petr  Gazárek,  Petra   
Konečná,  Martin  Chudík,  Jakub  Gazárek,  Elen  Vašková,  Šimon  Symerský,  Tonička 
Čajková, Šimon Roubínek, Klára Tomečková, Ondřej Šebesta, Barbora Machová, David 
Smištík, Šárka Najgebauerová a Martin Poustka.
Tradičně z domácích borců se běhů s pivní bečkou na 60m účastní otec se synem Pavel 
Pátek, Petr Pátek. Letos si tuto zajímavou disciplínu vyzkoušel i Peter Priecel. Petr Pátek 
svým časem dosáhl na vynikající 2. místo.
 V 17 hodin zazněl  startovní výstřel  a byl odstartován hlavní  závod. Závod žen na 5km 
vyhrála  Maďarská  reprezentantka  Zita  Kácser,  ve  Vnorovech  startovala  již  několikrát. 
Časem  16:22  vytvořila  nový  rekord.  Stávající  rekord,  který  držela  Alexandra  Duliba 
z Běloruska  z  roku  2011  překonala  o  14  sekund. V  cíli  na  10  kilometrů  byl  první Ezra 
Kering z Keni za 30 minut a 21 sekund. Z domácích závodnic se nejlépe umístila Marie 
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Urbančíková mezi ženami 18. místo čas 23:04. Další pořadí:  Kateřina Ivanová 20. 23:21 , 
Martina Bobčíková 24. 23:24. Holky měly velmi vyrovnané časy. Dále běžely Michaela 
Ondrovčíková  38.  26:05,  Gabriela  Ivanová  45.  27:00,  Monika  Nováková  53.  27:53, 
Pavlína Hejlková 57. 28:27 a Ludmila Ježková 63. 29:06.  Na desetikilometrové trati byl 
z domácích nejlepší Miroslav Kusalík 26. 38:14,  Jiří Tomeček 35. 40:00, František  Ivan 
39.  40:24.  Josef  Gubani  59.  43:32,  Ondřej 
Šebesta  65.  44:41,  Marian  Ivan  72.  45:36, 
Josef Zachar 83. 47:23, Stanislav Kadubec   
84.  47:32,  Drahoslav  Gazárek  89.  48:05, 
Peter Priecel 95. 49:18, Karel Motyčka 107. 
53:08 a Petr Šťastný 114. 56:58.
Společně  s  hlavním  závodem  vyběhly  na 
trať štafety. Nejlépe z domácích se umístilo 
kvarteto,  které  si  dalo  název  Jeleni  ve 
složení  Lukáš  Kočiš,  Zuzana  Dymáčková, 
Míša  Knotková    a  Filip  Břečka.  Časem 
37:32  skončili  v  souboji  štafet  na  2. místě. 
Bohužel  nesplnili  podmínku  pro  nejlepší  domácí  čtveřici,  kde  museli  být  všichni 
Vnorovjané a tak Hasiči Vnorovy se stali nejlepší domácí štafetou. Běželi ve složení Jan 
Komoň, Petr Pátek, Jakub Poštolka  a Petr Tomeček. Časomíra jim ukázala čas 45:55. Ve 
štafetách dále běželi Vnorovjané: Martin Slavík, Veronika Pavková, Filip Pavlíček, Marek 
Janoušek, Adéla Ivanová, Vít Kuchařík, Dalibor Všetula, Ondřej Kočiš a Petr Gazárek.
Pořadatele potěšilo, že Vnorovské desítky se zúčastnilo 132 domácích běžců, z toho 102 
dětí! 

Poděkování  za  finanční  podporu:  Obec 
Vnorovy,  Dřevovýroba  Gazárek,  ,  KV 
Metal  s.r.o.  Vnorovy  NET,  TELKAR 
elektro s.r.o., STAVOSPOJ s.r.o.
Dále  seřazeno  abecedně: AGRO  Vnorovy, 
Ivo  Fridrich,  FaKubica,  Jan  Pavka, 
Instalater  team    PavkaMiroš,  Ladislav 
Balažovič,  Petr  JagošVýkopové  práce 
minibagrem,  Podlahářství  Ladislav  Hála, 
PREMI  OKNA  s.r.o.,  Stanislav  Kadubec, 
STAVSTR  Stanislav  Strachota,  Stavební 

truhlářství DulaPelucha, Tesařstvi Pavel Chudík
Poděkování za víno Přemkovi Janouškovi
Poděkování:
 všem, kteří věnovali cenu do tomboly a také těm, kteří koupí lístku do tomboly podpořili 
závod
 vedení školy za poskytnuté prostory
 hasičům za pořadatelskou výpomoc
 desítce dobrovolníku v den závodu
  realizačnímu  týmu  Ing.  Zdeněk  Blata,  Mgr.  Lenka  Blatová,  Ing.  Jiří  Třináctý,  Ing. 
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Periodický tisk územního samosprávného celku, vydává Obec Vnorovy
Hlavní 750, 696 61 Vnorovy, IČO 00285480, 4 x ročně 900 výtisků

ve Vnorovech 13. 9. 2019, registrační číslo MK ČR E 12379

Pavlína  Třináctá,  Pavel  Pátek,  Aleš  Skřítecký,  Ing.  Jarka  Skřítecká,  Mgr.  Alena 
Korvasová, Iveta Šebestová a Renata Vajdíková.
A  samozřejmě  děkujeme  všem,  kteří  se  buď  aktivně  sami  zúčastnili    nebo  pomohli 
vytvořit skvělou diváckou atmosféru, kterou je tento závod proslulý.

                                                                                           Josef Korvas

CERTIFIKÁT ENVIRONMENTÁLNÍHO VYÚČTOVÁNÍ
Vážení  občané,  společnost Asekol  a.s.  nám  zaslala  na  základě  množství  odevzdaných 
elektrospotřebičů ze sběrného dvora certifikát v tomto znění:

ZA  ROK  2018  JSTE  ZAJISTILI  SBĚR  6  324,57  KG  ELEKTROZAŘÍZENÍ A  TÍM 
DOSÁHLI: 
 Úspory elektrické energie 75,84 MWh
 Úspory vody 353,84 m3 (úspora  takového množství vody se rovná stejnému množství, 
které je spotřebováno při 4 749 sprchováních.)
  Úspory  ropy  3  801,19  l  (úspora  takového  množství  ropy  se  rovná  spotřebě  stejného 
množství potřebného k ujetí 55 899 km v běžném osobním automobilu.)
 Snížení produkce nebezpečného odpadu o 73,66 t
 Úsporu primárních surovin 3,37 t
 Snížení produkce skleníkových plynů o 16,49 t CO2 ekv

Napojení chodníku z Veselí nad Moravou
Tak  se  po  dlouhé  době  povedlo  napojit  chodník  na  stávající  cyklostezku  z  Veselí  nad 
Moravou.  Při  každoroční  kontrole  přejezdů  bylo  už  asi  6  let  jednáno  o  této  stavbě  a 
neustále posouván termín realizace. Nakonec jsme se letos dočkali. Přechod železničního 
přejezdu bude bezpečnější.

Pavel Chudík, místostarosta


